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Výroční zpráva klubu Pod-O-Lee za rok 2015 
 

Předseda:  Karel Jakubů  (do 19.10.2015) 

Místopředseda: Vladimír Balhárek (do 21.10.2015) 

Předseda:  Ondřej Karmazín (od 3.12.2015) 

Místopředseda: Jozef Šebák  (od 10.12.2015) 

počet aktivních členů 1. pol.:  79 

počet aktivních členů 2. pol.:  63 

Stav ke konci roku 2015 
 Členů Pod-O-Lee celkem 1135 

Členstvím s přístupem: 
      Síť 998 

     Pod-O-Gym 475 

     Hudebna 40 

     Učebna 0 

 

V roce 2015 došlo po klidnější polovině roku k pozastavení klubu Centrálou Studentské unie ČVUT 

z důvodu několika vážných a několika menších pochybení na straně klubu. Celý tento proces byl velice 

náročný jak pro klub, tak pro celou Studentskou unii. Ke stabilizaci došlo odstoupením předsedy a 

následným rychlým vyřešením zbývajících problémů. Pozastavený klub se snažil zachovat služby 

v plném rozsahu, bohužel zejména v Pod-O-Gym nebylo bez financí možné udržet dobrý stav. 

V následujících letech je třeba si dát na tyto věci pozor a vyvarovat se jim. 

 

Klub deskových her 

Řešitelé: Oldřich Mahdal, Thanh Phan Thi 

Rok 2015 byl v deskovkovém klubu především ve znamení volného hraní. Většinou se nás scházelo 

kolem 10 lidí, ale atmosféra byla spíše odpočinková než soutěžní, takže jsme i omezili počet turnajů. 

Společně se mnou (O. Mahdal) se o hry stará Jana Thanh Phan Thi, byli jsme například prezentovat náš 

klub na Akci Prvák. Poměrně dobře nám také funguje systém půjčování, studenti už se dozvěděli o 

možnosti a pravidelně se někdo ozývá. Příjemným zpestřením některých klubových večerů byla i účast 

externích "deskovkářů" (kteří už se odstěhovali apod.) 

Autor: Oldřich Mahdal 

Filmový klub 

Řešitel: Martina Dočárová 

Spoluřešitelé: Kristýna Tauchmanová, Martin Šťastný 

Filmový klub Pod-O-Lee byl založen roku 2010 za účelem ukázat obyvatelům koleje Podolí rozmanitost 

filmového světa. Promítáme každé dva týdny filmy nejrůznějších žánrů, od kultovních sérií jako The 
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Godfather po černobílé klasiky včetně komedií a westernů. Po každém filmu následuje diskuze, co se 

komu líbilo a v čem si myslí, že je dílo výjimečné. Průměrná účast tohoto semestru byla 13 lidí/film. 

Největší zájem byl o víkendový maraton Star Wars IV-VI, kde si všichni mohli připomenout starší 

epizody, než Star Wars VII vtrhly do kin, a kde jsme podávali občerstvení. 

Autor: Martina Dočarová 

Salsa 

Řešitelé: Ondřej Barda, Jiří Malíček 

Za rok 2015 salsa na Podolí udělala veliký pokrok. Začátkem roku bylo o salse nižší povědomí. Nyní má 

facebooková skupina Salsy Pod-O-Lee 72 členů a rekordní účast na tréninku byla koncem roku 

28 tančících, což je oproti začátku roku veliký nárůst. V zimním semestru proběhlo i několik workshopů 

bachaty, které byly dobrým zpestřením a byly také oblíbené. Tréninky salsy vedl a stále vede tanečník 

Jiří Malíček s mojí asistencí a na další semestr plánujeme rozdělit tréninky na začátečníky a pokročilé, 

abychom tréninky více přizpůsobili účastníkům. 

Autor: Ondřej Barda 

Akce prvák 

Řešitel: Jozef Šebák, Vladimír Balhárek 

Spoluřešitelé: Michaela Reicheltová, Marianna Gedrová, Karel Jakubů 

Hlavním cílem této akce je seznámení studentů se životem na koleji Podolí. Součástí programu je diskuse se 
zástupci jednotlivých organizací, a tedy i možnost navázat kontakt s ostatními studenty bydlícími na koleji a 
„společensky“ se začlenit do nové sociální skupiny, spolu se svými kolegy. Na akci byla promítána prezentace, 
po které následovala diskuze mezi pozvanými hosty a studenty. Hosté z ostatních klubů prezentovali ESC, ISC 
a IAESTE. Byly zde nachystány prezentační stánky s hlavními službami klubu, zájmové kolejní kroužky a 
informační stánek klubu Pod-O-Lee. Byly pořádány exkurse pro ty, kteří měli zájem podívat se, kde jaké 
služby najdou. Večer byl obohacen o občerstvení, čepovalo se pivo i limonáda a na zahnání hladu se grilovaly 
klobásy.  
 
Autor: Vladimír Balhárek (pozn. Převzato ze závěrečné zprávy FSP) 

MEZI BLOKY 2015 

Řešitelé: Kateřina Končelíková, Stanislava Kočanová 

Spoluřešitelé: Oldřich Štumbauer, Dávid Gál, Ondřej Vodehnal, Michal Šimek, Jan Šlégl, Michal 

Roubalík, Jozef Šebák, Radek Sokol, Dagmar Bendová, Petra Pohanková, Lucie Breburdová, Vojtěch 

Kosorínsky, Stanislav Beneš 

Festival je organizován studenty ve volném čase, bez nároku na odměnu. Funguje zde 10 členný hlavní 

organizační tým a 70 dobrovolníků v den akce. Vstup je zdarma. Festival se snaží podporovat začínající 

kapely a tvůrčí schopností studentů. Festival také propaguje studentské spolky a kulturu v Městské části 

Praha 4. Studenti se zde mohou odreagovat od zkouškového období a práce. 

MEZI BLOKY 2015 byl doposud jeden z nejlepších ročníku. Díky hezkému počasí a dobré propagaci, 

kterou bylo osloveno kolem 100 000 lidí, přesáhl počet návštěvníků 2500. Největší podíl na návštěvnosti 

měli studenti vysokých a středních škol. Nechybělo ale ani zastoupení ostatních věkových kategorií a 

hlavně obyvatele Prahy 4. 
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V zahřívacím kole MEZI BLOKY 2015 se konali dvě warm-up party. 1 Warm-up party se konala v klubu 

007 na Strahově. Účinkující byli Dlouhej tah, Nouzovej východ. 2.Warm-up party se konala ve Vagon 

klubu. Účinkující byli Sex Deviant, Dilemma in Cinema, Driák, Až naprší a uschne. 

Hlavním programem na MEZI BLOKY 2015 byli: Fast Food Orchestra, Atari Terror, The Unholy 

Preacher, Curlies, CTM. Po skončení hlavního programu následovala After party v klubu Madona. 

Vše se netočilo jen okolo hudby. Během celého dne byly k dispozici různé aktivity jako body zorbing, 

skákací boty od Hopsej.cz, dopravní simulátor z Fakulty Dopravní ČVUT nebo například Pivolezení. Po 

těchto téměř sportovních aktivitách si mohl každý oddechnout v chillout zóně, která byla vybavena 

sedacími pytli. Mezi koncerty se pak pod hlavním pódiem odehrávaly soutěže, ve kterých bylo možno 

vyhrát velké množství cen.  

 Autor: Kateřina Končelíková (pozn. Převzato ze závěrečné zprávy FSP) 

Pod-O-Day 

Řešitel: Matúš Priščák 

Spoluřešitelé: Karel Jakubů, Jozef Šebák, Marianna Gedrová, Michaela Reicheltová 

Akce jako taková, měla za cíl splnit několik hlavních myšlenek. Jmenovitě, podnítit studenty k aktivitě a 

dát jim možnost, uvolnit napětí před stresujícím zkouškovým obdobím. Přivést dohromady lidi, kteří mají 

rádi sport a společně se zabavit. Pokud jde o splnění vytyčených cílů, mohu směle napsat, že se nám je 

podařilo splnit dokonale. Důkazem toho, bylo už množství návštěvníků, dobrá nálada, i sliby studentů, že 

se budoucí rok zase zúčastní. 

Autor: Matúš Priščák (pozn. Převzato ze závěrečné zprávy FSP) 

Podolské Vánoce přicházejí 

Řešitel: Michaela Reicheltová 

Spoluřešitelé: Jozef Šebák, Marianna Gedrová, Peter Mikolaj, Pavel Bělík, Katarína Kotásková 

Dne16.12. 2015 proběhla každoroční akce Podolské Vánoce přicházejí. Návštěvníci se mohli občerstvit 

grilovanými klobásami, horkou griotkou, čajem, čajem s rumem a samozřejmě svařákem. Také zde 

nechyběly domácí vánoční perníčky. Na zúčastněné zde dýchla vánoční atmosféra díky, koledám a 

přátelskému až rodinnému prostředí. Nechyběla zde ani zábava. Jako tradičně proběhl běh s jablkem 

pro páry, ale také soutěž o nejhezčí vánoční básničku. Potěšilo nás, že o skládání básniček byl velký 

zájem. Akci bych vyhodnotila jako vydařenou, byla zde velká účast a všichni se bavili. 

Autor: Michaela Reicheltová 

Hudebna 

V roku 2015 bylo prioritou oživit chod hudebny. Vylepšilo se zázemí - rohožka, tabule, literatura, věšák, 

předmístnost a byli uspořádané jam session, ze kterých měla největší úspěch říjnová jam session, která 

se konala přímo v předmístnosti hudebny. Účastnilo se ji cca 15 hudebníků a neméně hostů. Prostředí 

bylo uvolněné a zjistilo se, že předmístnost, i když kapacitně vyčerpána poskytuje příjemnou alternativu 

k už nefungující čajovně Alagin. Byla navázána spolupráce s hudebnami kolejí Strahov a i odtud přijelo 

několik zdatných hudebníků. 

Druhou prioritou bylo udržování provozu (vybrušovaní prasklých činelů) a odhlučnění, které jsme se 

pokusili zlepšit v rámci svých možností (hutný koberec pod bicí, pěna, zpřísnění dodržování pravidel 

provozu). Další markantní zlepšení přinese teprve předělání celého odhlučnení (skelné vaty a panelů), 
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které není v krátkodobém horizontu (se stávajícím rozpočtem pár let) dosažitelné. Zlepšení by mohlo 

přivézt přestěhování hudebny. 

Do budoucna hledáme dlouhodobé řešení pro hluk z hudebny (investice na předělání odhlučnění nebo 

přestěhování) a další rozšíření nástrojů (synťák, postupná výměna bicích, looper, DAW). 

Autor: Peter Mikolaj 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Rok 2015 je jedenáctým rokem fungování sportoviště. Za tuto dobu si dokázalo najít a udržet širokou 

základnu návštěvníků, která se letos vyšplhala na 450 uživatelů. Provoz sportoviště, pod záštitou klubu 

Pod-O-Lee, tak poskytuje možnost sportovního vyžití, a také jako služba nabízená v areálu kolejí 

přispívá ke zvyšování standardu života na koleji. Tuto službu nabízí klub všem svým členům, nejen 

studentům ubytovaným na koleji Podolí. Členem klubu se může stát kdokoli z řad akademické obce 

ČVUT a nově i z jiných VŠ.  

Úvodní rekapitulace 

Rok 2015 plynule pokračoval ve změnách započatých 2014 změnou správce. Změna v týmu byla z kraje 

roku jen lehká - odešla Zuzka Kubínová. 

S kurzy postupně skončili: 

 Dana Jedličková – Fitbox 

 Kamil Chudačík – BreakDance 

 Matouš Cejnek – Kondiční posilování  

    Koncem roku rezignoval Ondřej Karmazín na pozici zástupce Správce. Novým zástupcem se stal Ota 

Tořínský - tato obměna se plánovala delší dobu, a tak nijak nenarušila chod Pod-O-Gym. 

Zásadní změnou byla optimalizace úklidu – několikanásobné rozšíření služeb a četnosti úklidu při cca 9 

% navýšení ceny za úklid. Byli jsme skoro po celou dobu ochromeni pozastavením klubu, takže byl 

problém i s placením nutných závazků. 

Snažíme se posílit značku Pod-O-Gym, a to především přes FB, web a Podolský benchpress. 

Pravidelné akce pořádané ve Sportovišti: 

 Power Jóga – Michaela Onuferová 

 Box – Jan Kolečkář 

 Koaktivační cvičení – Eva Vondráková 

 TABATA – Monika Ryšinová 
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Pořádané akce 

Podolský benchpress 11. ročník 

V menze Podolí se uskutečnil již 11. ročník Podolského benchpressu, tradiční studentské soutěže. Akce 

se konala 9.12 2015 a zúčastnilo se jí napříč různými školami 24 soutěžících, z toho 7 ženy. Akcí nově 

provázel Jiří Prášek, rozhodčí byla Petra Švadlenková. Partnery akce byly SÚZ ČVUT, Silicon Hill, FSP 

a Dafit. Hlavními hosty večera byli Petr Macák a Jiří Tkadlčík. Proběhlo i krátké taneční vystoupení. 

Fotodokumentaci zpracoval Martin Kozák. Akce byla hodnocena pozitivně, dosáhla rekordní účasti a 

organizátoři si odnesli mnoho cenných poznatků a podnětů k tomu, aby příští rok byla ještě lepší. 

Řešitel: Jaroslav Krejza 

Spoluřešitelé: Ota Tořínský, Kateřina Novotná, Tomáš Pilík 

Prezentace sportoviště a návštěvnost 

O prezentaci Sportoviště se starají webové stránky http://gym.pod.cvut.cz. Již třetím rokem funguje 

facebooková stránka Sportoviště, a to na adrese https://facebook.com/podogym. S potřebou oslovit co 

nejvíce lidí navštěvujících sportoviště také vznikla emailová moderovaná konference, která zahrnuje 

veškeré členy klubu s aktivním členstvím ve Sportovišti. 

Díky akci Podolský benchpress se o našem klubu dozvěděli lidé také ze stránek http://www.ronnie.cz a 

z online vysílání na powerlifter.cz. 

Další snahy sportoviště 

Vedení týmu Sportoviště navázalo kontakt se správci podobných služeb v ostatních kolejních klubech a 

snaží se předávat si navzájem zkušenosti a nápady. Ti však na tuto podanou ruku nereagovali zrovna 

aktivně, náznaky zlepšení se ukázaly až ke konci roku. 

V přípravě je nový web, který by byl jednodušší, přehlednější a odpovídající úrovni Pod-O-Gym. 

Tým Pod-O-Gym 

  

 

   

Jaroslav 
Krejza 

Ondřej 
Karmazín 

Eva 
Vondráková 

Matouš 
Cejnek 

Kateřina 
Novotná 

Vojtěch 
Štěpán 

      

Na závěr bychom chtěli poděkovat současnému i bývalému týmu Pod-O-Gym i všem aktivním lidem, 

kteří nám během roku pomáhali. 

Autoři: Jaroslav Krejza a Ota Tořínský 

 

 

 

http://gym.pod.cvut.cz/
https://facebook.com/podogym
http://www.ronnie.cz/
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Síť – Správce systémů 

Rok 2015 neznamenal pre počítačovú sieť nič prevratné pre samotných užívateľov. Pre budúci rozvoj 

klubu sa SISovi podarilo hneď začiatkom roka do klubu dostať nové servery za veľmi lacnú cenu (2x 

Supermicro Twin, technologicky cca z roku 2007, avšak pre naše účely to stačí) a jeden z nich sa v 

priebehu roka uplatnil. V prvom polroku SIS postupne programoval nový klubový informačný systém 

DUSPS, avšak začiatkom leta na ňom odmietol naďalej pracovať z dôvodu pozastavenia klubu centrálou 

SU ČVUT a nejasnosti smerovania klubu. 

Až do odpozastavenia klubu SIS udržiaval systémy v chode, aby to nemalo žiadny dopad na užívateľov. 

V noci z 30.8 na 1.9.2015 sa stal kricický incident na jednom hypervizore a poškodila sa hlavná LDAP 

databáza, ktorú používal pôvodný DUSPS pre delegovanie dát službám bežiacich na serveroch. Záloha 

existovala, avšak záloha sa tvorila zo sekundárnej LDAP databázy, ktorá bola vo vyššej verzii a to 

komplikovalo obnovu dát. SIS sa rozhodol preprogramovať pôvodný DUSPS a vyextrahovat z neho 

LDAP. Nasledujúce obdobie SIS strávil rekonfiguráciou systémov a odhľadovaním chýb, ktoré spôbobil 

prechod z LDAPu na primárnu databázu DUSPSu - PostgreSQL. Táto činnosť nebola nadarmo, pretože 

sa odhalilo a vyriešilo mnoho problémov, ktoré by dosť skomplikovali prechod na nový klubový systém. 

Znalosti, ktoré SIS získal pri boji s pôvodným DUSPSom a pokusmi o naprogramovaní nového DUSPSu 

sa rozhodol po odpozastavení klubu využiť pre rozvoj klubových systémov. Navrhol a začal pracovať na 

takom DUSPSe, ktorý nie je monolitickou aplikáciu ale systémom zloženým z mikroslužieb (microservice 

architecture). Nevie, či sa mu podarí tento systém vôbec dokončiť, pretože priznal, že je to nad jeho sily 

popri ostatných povinnostiach. Tesne pred koncom roka sa mu podarilo čiastočne naprogramovať 2 

časti tohto systému - systém spravujúci KUS, a softvérovú časť kartového systému, ktorú do systémov 

zaintegroval hneď po novom roku. 

Autor: Lukáš Kasič 

Síť – Správce sítě 

V roce 2015 byla naplánována revitalizace serveroven  na bloku F a C. Dále bylo v plánu vyzkoušet a 

otestovat budoucí WiFi na kolejích. Z důvodů pozastavení klubu Pod-O-Lee byly všechny projekty 

pozastaveny.  

O prázdninách byla po dobu rekonstrukce ubytovacích kanceláří, za pomocí Ing. Nováčka a SIPK, byla 

dočasně přesunuta kancelář na blok F. I přes pozastavení se řešil nákup nových zařízení do serveroven. 

Po předchozích zkušenostech se zvolilo Cisco (již máme na blocích B a E). Po konzultaci se Strahovem 

byl přes Jakuba Brože (předseda klubu Silicon hill) objednány nové Cisco zařízení (Cisco 4506E). Tyto 

zařízení jsou v klubu Pod-O-Lee od září 2015.  

Ke konci roku (po odpozastavení) se začala více řešit WiFi a doinstalování nových Cisco zařízení. Spolu 

s novým zástupcem SIPK (SN) Jirkou Pospíšilíkem se vyzkoušela WiFi od Cisca (zapůjčeno od firmy 

ICZ a.s.). V roce 2016 je v plánu nasazení a vybrání nových WiFi a nasazení Cisco 4506E do ostrého 

provozu. 

Autor: Petr Beneš 

V PRAZE dne 29. února 2016 

 

  ............................................    ............................................  

 Ondřej Karmazín Jozef Šebák 

 předseda klubu Pod-O-Lee místopředseda klubu Pod-O-Lee 


